
Fra: Hans Olav Evensen <hoevens@online.no> 
Sendt: 22. september 2017 11:19 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fwd: satsing på sykkel 
 
Jeg skulle gjerne ha visst hva LIndås kommune her gjort i denne forbindelsen. 

fylkesutvalet har gjort sine prioriteringer. Kan ikke se at fylkesveg 404 er på den. 

Spm: har LIndås kommune gjort noe overfor Hordaland fylke  i denne saken? 

mvh 

hans Olav evensen 

  

  

-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: satsing på sykkel 
Dato: 22.09.2017 11:15 
Fra: Hans Olav Evensen <hoevens@online.no> 
Til: hfk@hfk.no  

  

linken nedenfor kom jeg over i dag. 

spm: hvorfor er ikke fylkesveg 404, kvamsliane med på dette? 

  

jeg har holdt på i 7 år, vegen er definert som "særlig farlig skoleveg" 

  

https://www.hordaland.no/nn-NO/nyheitsarkiv/2017/satsar-pa-auka-bruk-av-sykkel/ 
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mvh 

hansolav evensen 

  


